

基督教宣道會錦綉幼兒學校通告(第 20/21-008)

有關報讀本校幼兒班 (K1) 事宜

親愛的 N 班家長：

為配合教育局統一收生措施，N 班學生升讀原校幼兒班 (K1) 亦須重新申請。貴家長如欲為 貴子女在本校升讀幼兒班 (K1)，請填妥後附之報名表並於 10 月 16 日(星期五)前連同以下文件交回本校 E 座校務處辦理登記手續。本校將於 11 月 18 日或 19 日為有報名之學生在校內進行入學評估，取錄結果將於 12 月 4 日前以書面通知。

繳交文件：

1. 報名表
2. 已貼上\$2 郵票之回郵信封 2 個(寫上學生姓名)
3. 學生近照 2 張(貼在報名表上)
4. 報名費\$40 元正(現金)

溫馨提示：入讀 21-22 年度幼稚園 K1 學生，必須申請教育局幼稚園入學註冊證。申請期為 2020 年 9 月至 11 月。申請表格家長可於教育局網站：www.edb.gov.hk/k31-admission_tc(下載)
本校校務處備有少量表格可供家長索取，如有任何查詢請與彭主任聯絡。

此 致
貴 家 長

基督教宣道會錦綉幼兒學校



校長：  啟
朱逢招

2020 年 10 月 9 日

Matters about enrolling K1 class in our kindergarten

Dear Parents :

In order to cope with the unified admission measures of the Education Bureau, students of Nursery Class must reapply to the K1 of school. If you want to advance your children to K1 in our school, please fill in the attached registration form and return it to the school office in Block E with the following documents before October 16 (Friday) for registration. Our school will conduct an entrance assessment for the enrolled students on 18th or 19th of November. The admission result will be notified in writing before 4th December.

Submit documents:

1. Registration Form
2. 2 self-returned envelopes with \$2 stamps (write the name of the student)
3. 2 recent photos of the student (posted on the registration form)
4. The registration fee is \$40 (cash)

Reminder: 21-22 K1 students in kindergartens must apply for the Kindergarten Registration Certificate from the Education Bureau. The application period is from September to November 2020. The application form is already available for download in the Education Bureau website: www.edb.gov.hk/k31-admission_tc, and the form is available for parents to obtain in the school office. If you have any questions, please contact Director Pang.



Yours sincerely,

Chu Fung Chiu
The Principal